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Przedmiotowe propozycje zmian zostały omówione na spotkaniu w PAŻP w ramach konsultacji 

społecznych z użytkownikami przestrzeni powietrznej (listopad 2012r.) oraz poprzez zakładkę 

konsultacje społeczne na stronie pansa.pl (01-28.02.2013r.). W obu przypadkach użytkownicy 

potwierdzili, że w okresie letnim liczba NOTAM-ów informujących o przedmiotowych 

przedsięwzięciach jest tak liczna, że zwiększa prawdopodobieństwo przeoczenia istotnej informacji 

publikowanej jako NOTAM.  

Jednakże zwrócono uwagę, że zasadnym jest zachowanie obecnie stosowanych praktyk 

informowania o przedsięwzięciach w rejonach ATZ, w których występuje wzmożony ruch lotniczy. 

Równocześnie użytkownicy stwierdzili, że nie są w stanie zachować w nocy bezpiecznej odległości 

od balonów, gdyż są one niewidoczne. Stąd na okoliczność wypuszczania balonów NOTAM-y 

będą nadal wydawane.  

Wszystkie wyżej wymienione uwagi zostały uwzględnione w ostatecznym projekcie określającym 

standardy dotyczące publikowania informacji lotniczych o pokazach pirotechnicznych, 

wypuszczeniach lampionów oraz balonów w FIR WARSZAWA 

 


